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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 1 februari 2016. 

 

 

§ 2  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 11 och 

38 för år 2015. 

 

 

§ 3  
Interpellation om barnomsorg på obekväm arbetstid 
(nr 2015:39) 
Dnr 107-898/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Lotta Edholm (L) har ställt en interpellation om barnomsorg på 

obekväm arbetstid. Kommunfullmäktige beslutade den 25 maj 

2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm, Burell och Brinck. 

 

 

§ 4  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 43 för år 

2015. 
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§ 5  
Interpellation om återkommunalisering av Fryshuset i 
Skärholmen (nr 2015:45) 
Dnr 107-1340/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om 

återkommunalisering av Fryshuset i Skärholmen. 

Kommunfullmäktige beslutade den 7 september 2015 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr och Wanngård, 

Erik Slottner, borgarråden Brinck och Edholm, Karin Gustafsson 

och Karin Ernlund. 

 

 

§ 6  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 46 – 51, 

53 – 57 och 59 – 73 för år 2015. 

 

 

§ 7  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2015:74 av Bo Arkelsten (M) om effekterna av lokala 

dubbdäcksförbud. RVII 

Dnr 107-2016/2015 

2. Nr 2016:1 av Karin Ernlund (C) om tjejers rätt att bada 

utan att bli antastade. RIII 

Dnr 107-49/2016 

3. Nr 2016:2 av Karin Ernlund (C) om tjejers rätt att gå på 

festival utan att bli antastade. RII 

Dnr 107-50/2016 
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Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 8  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna 57–61 

på föredragningslistan före punkt 36. 

 

 

§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:3 av Jonas Naddebo (C) om varför inte staden har 

kunnat hämta sopor på tre veckor. RV 

Dnr 107-76/2016 

2. Nr 2016:4 av Anna König Jerlmyr (M) om trygghet från 

sexuella ofredanden i Stockholms offentliga miljöer. RIII 

Dnr 107-83/2016 

3. Nr 2016:5 av Joakim Larsson (M) om planeringen av 

bostäder på Bromma flygplats. RI 

Dnr 107-84/2016 

4. Nr 2016:6 av Johan Nilsson (M) om rödgrönrosa 

majoritetens besparingar i Älvsjö. RI 

Dnr 107-85/2016 

5. Nr 2016:7 av Anna König Jerlmyr (M) om stadens 

prioriteringar i Sverigeförhandlingen. RI 

Dnr 107-86/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Markus Nordström (M) ställer en fråga om fria skolvalet. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om Samtrans. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om kostnader för 

skolpaviljonger för asylsökande och ensamkommande 

flyktingbarn. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om sophämtning. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om bristande sophantering i 

Stockholm. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga om förutsättningar för 

hemtjänst. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Ann-Katrin Åslund (L) ställer en fråga om äldreomsorgen. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  
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Fråga nr 8 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om stadens utgift för uppsägning 

av tidigare restauratör kommer att påverka stadens olika 

verksamheter. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 9 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om Bromma flygplats. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt, bilaga 1. 

 

 

§ 12  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

15 december 2015 – 25 januari 2016 och delgivits berörda organ 

anmäls. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 15 december 2015 att 

utse nya ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige för tiden 

till och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Lisa Palm (Fi) har utsetts till ny ledamot efter Isabella Pettersson 

(Fi). 

 

Armina Etminan (Fi) har utsetts till ny ersättare efter Lisa Palm 

(Fi). 

 

Andreas Berglöf (M) har utsetts till ny ersättare efter Ida Karlbom 

(M). 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 8 (22) 

2016-01-25 

 

 

 

 

§ 13  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 1 februari 2016. 

 

 

§ 14  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2016-01-25 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens. Om inte annat 

framgår inträder den senast valda ersättaren sist till 

tjänstgöring för sitt parti. 

3. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

4. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

5. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2016-01-25 behandlas, bilaga 2. 

 
Förslag till beslut 

Martin Westmont (SD yrkar att nomineringen av Simon 

Johansson (SD) som nämndeman i Södertörns tingsrätt ska utgå. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut från 

kommunstyrelsen och valberedningen samt ett ändringsyrkande 

från Martin Westmont (SD).  

 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag med den ändring 

som yrkats av Martin Westmont (SD). 
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§ 15  
Cykelbana på Värtavägen (Utl. 2016:1) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 123-1521/2015 

 
Beslut  

1. Trafiknämnden får genomföra projektet Cykelbana på 

Värtavägen till en investeringsutgift om 58,0 mnkr. 

Utgifterna för 2016 ska inrymmas inom nämndens inve-

steringsbudget, utgifterna för kommande år behandlas i 

budget för 2017. 

2. Trafiknämnden medges rätt att teckna erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:1 behandlas. Utlåtandet 

gäller cykelbana på Värtavägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Patrik Silverudd, 

borgarrådet Brinck och Malin Ericson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP), Patrik Silverudd (L) och borgarrådet 

Brinck (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Sammanhållen överenskommelse om vård och omsorg 
för äldre (Utl. 2015:163) 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms Län 
Dnr 111-1301/2015 

 
Beslut  

Sammanhållen överenskommelse om vård och omsorg för 

äldre, enligt bilaga till utlåtandet, antas. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:163 behandlas. Utlåtandet 

gäller sammanhållen överenskommelse om vård och omsorg för 

äldre. 

 

I ärendet yttrar sig borgarrådet Lindblom. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Utveckling av Stockholms nya livsmedelscentrum i 
Larsboda industriområde i Farsta (Utl. 2015:164) 
Inriktningsbeslut 
Dnr 123-1702/2015 

 
Beslut 

1. Inriktningen för projektet Stockholms nya livsmedels-

centrum i Larsboda industriområde i Farsta godkänns. 

Fastighetsnämnden medges rätt att fortsätta med planering 

av förutsättningarna till en investeringsutgift upp till 20 

mnkr. 

2. Paragrafen justeras omedelbart.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:164 behandlas. Utlåtandet 

gäller utveckling av Stockholms nya livsmedelscentrum i 

Larsboda industriområde i Farsta. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och Ulla Hamilton. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
Överenskommelse om fastighetsreglering med 
Stockholms läns landsting avseende del av fastig-
heterna Vasastaden 1:45 i Stockholms stad och Solna 
Haga 4:18 i Solna stad 
 
Överenskommelse om exploatering med försäljning av 
mark för kommersiellt ändamål/lifescience inom fastig-
heten Vasastaden 1:45 (blivande kvarteret Princeton) i 
Hagastaden, Norrmalm, till Scandinavian Life Science 
AB (Utl. 2016:2) 
Dnr 123-1868/2015 

 
Beslut  

1. Överenskommelse om fastighetsreglering med Stockholms 

läns landsting avseende del av fastigheterna Vasastaden 

1:45 i Stockholms stad och Solna Haga 4:18 i Solna stad, 

till en preliminär köpeskilling om cirka 101 miljoner 

kronor, godkänns.  

2. Överenskommelse om exploatering med försäljning av 

mark till Scandinavian Life Science AB avseende del av 

fastigheten Vasastaden 1:45 med en preliminär försälj-

ningsinkomst om cirka 245 miljoner kronor godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:2 behandlas. Utlåtandet 

gäller Överenskommelse om fastighetsreglering med Stockholms 

läns landsting avseende del av fastigheterna Vasastaden 1:45 i 

Stockholms stad och Solna Haga 4:18 i Solna stad samt 

överenskommelse om exploatering med försäljning av mark för 

kommersiellt ändamål/lifescience inom fastigheten Vasastaden 

1:45 (blivande kvarteret Princeton) i Hagastaden, Norrmalm, till 

Scandinavian Life Science AB 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och Martin Hansson. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 19  
Liljevalchs konsthall, fastigheten Konsthallen 1, 3 och 
4, till- och ombyggnad och renovering (Utl. 2016:3) 
Genomförandebeslut 

Hemställan från fastighetsnämnden och kulturnämnden 

Dnr 122-1674/2015 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att genomföra till- och 

ombyggnad av fastigheterna Konsthallen 1, 3 och 4 till en 

sammanlagd investeringsutgift om 165,0 mnkr. 

2. Fastighetsnämnden medges rätt att genomföra grund-

förstärkning, renovering och byggnation av befintlig 

konsthall och restaurang Blå Porten inom fastigheterna 

Konsthallen 1, 3 och 4 till en sammanlagd investerings-

utgift om 91,0 mnkr. 

3. Kulturnämnden medges rätt att investera i inredning och 

belysning för Liljevalchs konsthall till en sammanlagd 

investeringsutgift om 5,0 mnkr.  

4. Utgifterna för 2016 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2017. 

5. Fastighetsnämnden ska i övrigt beakta vad som framgår av 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

6. Paragrafen justeras omedelbart.  

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:3 behandlas. Utlåtandet 

gäller Liljevalchs konsthall, fastigheten Konsthallen 1, 3 och 4, 

till- och ombyggnad och renovering. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Henrik Sjölander, Mikael 

Valier, Juliana Gristelli, Cecilia Obermüller och Richard 

Bengtsson.  

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 
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Henrik Sjölander (M), Mikael Valier (KD) och Richard 

Bengtsson (L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Detaljplan för del av kvarteren Påsen och Godsvagnen 
m.m. i stadsdelen Södra Hammarbyhamnen, Dp 2011-
19218-54 (Utl. 2016:4) 
Dnr 120-2028/2015 

 
Beslut  

Detaljplan för del av kvarteren Påsen och Godsvagnen m.m. i 

stadsdelen Södra Hammarbyhamnen, Dp 2011-19218-54, 

antas. 

 

Jäv 

Jonas Naddebo (C) deltar inte i behandlingen av ärendet på grund 

av jäv. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:4 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan för del av kvarteren Påsen och Godsvagnen m.m. 

i stadsdelen Södra Hammarbyhamnen, Dp 2011-19218-54. 

 

I debatten yttrar sig Cecilia Obermüller och borgarrådet Larsson. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Detaljplan för del av Vasastaden 1:45 (kv Princeton) i 
stadsdelen Vasastaden, Dp 2012-01544-54 (Utl. 2016:5) 
Dnr 120-2029/2015 

 
Beslut  

Detaljplan för del av Vasastaden 1:45 (kv Princeton) i 

stadsdelen Vasastaden, Dp 2012-01544-54, antas. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:5 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan för del av Vasastaden 1:45 (kv Princeton) i 

stadsdelen Vasastaden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Nyttoparkeringstillstånd för hemtjänstpersonal  
(Utl. 2015:134) 
Motion (2015:6) av Dennis Wedin (M) 
Dnr 106-271/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:6) av Dennis Wedin (M) om ”Nyttoparkerings-

tillstånd för hemtjänstpersonal” avslås. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:134 behandlas. Utlåtandet 

gäller nyttoparkeringstillstånd för hemtjänstpersonal. 

 

I debatten yttrar sig Dennis Wedin, borgarråden Lindblom och 

Helldén samt Karin Ernlund. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Dennis Wedin (M) och Karin Ernlund (C) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

§ 23  
Bordläggning av ärenden 

 

Kommunfullmäktige bordlägger utlåtandena 2015:135 och 

2015:158–161. 
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§ 24  
Valfrihet inom äldreomsorgen (Utl. 2015:162) 
Motion (2015:3) av Anna König Jerlmyr (M), Lotta Edholm (L), 
Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) 
Dnr 106-267/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:3) av Anna König Jerlmyr (M), Lotta Edholm 

(L), Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) om ”Valfrihet 

inom äldreomsorgen” anses besvarad med vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet 

och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för 

det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:162 behandlas. Utlåtandet 

gäller valfrihet inom äldreomsorgen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr och Lindblom, 

Halit Azizoglu, Dennis Wedin, Karin Ernlund, Torun Boucher, 

Erik Slottner, Rana Carlstedt, Ann-Katrin Åslund, Mirja Räihä 

och Ulla Hamilton. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M), Karin Ernlund (C), Erik Slottner 

(KD) och Ann-Katrin Åslund (L) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

§ 25  
Bordläggning av ärende 

 

Kommunfullmäktige bordlägger utlåtande 2015:165. 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 19 (22) 

2016-01-25 

 

 

 

§ 26  
Återtagande av motioner 
 
Beslut 

Motionerna avskrivs. 

 
Motionerna 

Maria Hannäs och Sebastian Wiklund (båda V) har återkallat 

motion nr 2014:8 om utredning av Visionen om Rågsveds allé, 

dnr 336-755/2014. 

 

Maria Hannäs (V) har återkallat motion nr 2014:11 om 

Södermälarstrand som ett grönare och hälsosammare 

promenadstråk, dnr 328-882/2014. 

 

 

§ 27  
Interpellation om cykelbanor i Stockholm (nr 2015:48) 
Dnr 107-1385/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om cykelbanor 

i Stockholm. Kommunfullmäktige beslutade den 28 september 

2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Helldén samt Malin 

Ericson. 
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§ 28  
Interpellation om klottersanering (nr 2015:49) 
Dnr 107-1387/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om 

klottersanering. Kommunfullmäktige beslutade den 28 september 

2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Helldén. 

 

 

§ 29  
Interpellation om nedskräpningen i Stockholm  
(nr 2015:50) 
Dnr 107-1388/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om 

nedskräpningen i Stockholm. Kommunfullmäktige beslutade den 

28 september 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Helldén samt Ulla 

Hamilton. 
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§ 30  
Interpellation om rätten att själv välja förskola  
(nr 2015:51) 
Dnr 107-1389/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om rätten att 

själv välja förskola. Kommunfullmäktige beslutade den 28 

september 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen.  

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Burell. 

 

 

§ 31  
Nya motioner 

 

Under tiden den 15 december 2015 – 25 januari 2016 väcktes 

följande motioner: 

 

1. Motion (2016:1) av Erik Slottner (KD) om bättre 

diagnostisering av dyslexi i Stockholms förskolor och 

skolor 

Dnr 106-12/2016 

2. Motion (2016:2) av Erik Slottner (KD) om elevhälsa  

Dnr 106-13/2016 

3. Motion (2016:3) Karin Ernlund (C) om att bygga ett nytt 

bostadsområde vid Masthamnen på Södermalm 

Dnr 106-48/2016 
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4. Motion (2016:4) av Joakim Larsson (M) om 

markansvisningstävlingar på lägsta hyran 

Dnr 106-87/2016 

5. Motion (2016:5) av Joakim Larsson (M) om renovering av 

obelisken på Slottsbacken 

Dnr 106-88/2016 

6. Motion (2016:6) av Kristina Lutz (M) om sambandet 

Bagarmossen – Skarpnäck 

Dnr 106-124/2016 

7. Motion (2016:7) av Rasmus Jonlund, Hanna Gerdes och 

Björn Ljung (alla L) om information om personerna bakom 

namngivna gator 

Dnr 106-125/2016 

8. Motion (2016:8) av Hanna Gerdes, Rasmus Jonlund och 

Björn Ljung (alla L) om att uppmärksamma Victoria 

Benedictsson 

Dnr 106-127/2016 

9. Motion (2016:9) av Rickard Wall (-) om 500- respektive 

100-årsjubiléer i Stockholm 

Dnr 106-128/2016 

10. Motion (2016:10) Johanna Sjö (M) om inrättandet av två 

nya jobbtorg 

Dnr 106-129/2016 

11. Motion (2016:11) av Johanna Sjö (M) om att införa 

svenska med baby 

Dnr 106-130/2016 

 

 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 20:45. 

 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 

 


